
שאת רוב המילים גנבו לך, מצד שני זה אומר שכאשר רבים  20הבעיה שאתה דובר מס' 

אומרים את אותו הדבר אז כנראה זו האמת.  משום מה התכנסו בערד כמה מיוצאי מעין צבי. 

 גבי, עמית ורון. 

אני הכרתי את עמית, שפנה אלי ושאל: "האם מחפשים מהנדס מכונות ברותם?", "נשאל" 

 אמרתי וכך הכרתי את רון שעבר לערד. 

 די מהר הוקם הבונדסטג שבו התכנסנו מידי יום שישי לקיים דיונים ולקבל החלטות חשובות. 

ם" שבעברית זה הייתי במיעוט בין הייקים ונדרשתי ללמוד שפה חדשה לדוגמה "תיקון כלי

 מוסך, אולי מסגריה. 

אלו מפלגות שונות שפועלות ביחד  -ברותם רון עבד באחזקה ואני בתפעול. למי שלא מבין 

 למטרה משותפת. 

רון היה שונה בנוף, דייקן, קפדן הרבה יותר ממה שהכרנו. הגנים הייקים היו ונשארו. במהלך 

על תחומים שונים ורחבים. במקביל צברו השנים, התפקידים והקידום גרמו לו להיות אחראי 

 הוא ועליזה חברים מכיוון שהיה פעיל גם מעבר לשעות העבודה, מקהלה למשל. 

ניהול בית המלאכה הייתה לדעתי אחת מהתקופות שבה נהנה רון אולי יותר מתפקידים 

 אחרים, התמודדות עם מכונות גדולות, חיפוש אחר פתרונות לבעיות שחיקה וקורוזיה, עם

 חומרים פולימרים וקרמיים הייתה משימה מאתגרת ונרשמו הצלחות. 

אני חושב שאין מתקן או מפעל שאיך שהוא רון לא נגע בו. בתפקידו האחרון, למיטב זיכרוני, 

הוא ניהל את המחסנים, לכאורה פשוט אבל כשבמלאי שוכבים על המדפים מיליוני דולרים 

יותר וכמה ובכך להוריד את ערך המלאי זו רבים אז לקחת חישובים ולראות מה חשוב 

 משימה חשובה שמשפיעה על כלכלת החברה. 

לא ניתן לנהל בית מלאכה או אחזקת מתקן לבד, תמיד אתה צריך סביבך צוות טוב שיעזור 

לך במשימה. צוות טוב צריך לשמר וזה נעשה במנהיגות הוגנת וכך עשה. כאשר פרש ועבר 

לעשות ואני מניח שיספרו גם על זה. אני רוצה לספר על לרחובות כמובן ישר חיפש מה 

המשימה האחרונה שלו וזה לנסות ולשכנע מי שרק מוכן להקשיב על האנרגיה הגרעינית וגם 

מי שלא מוכן להקשיב )אני מניח שכולם פה מכירים את עקשנותו(. רון, כמו רון, צריך ללמוד 

מומחים לדבר, ורון עושה פגישות  עכשיו נושא חדש ומפה ומשם יש לידו פרופ' ודר',

"אתה לא חייב לבוא מערד לרחובות בגלל השגעון שלי"  -שלשמחתי השתתפתי בהן. רון 

 ועניתי לו 'על מה אתה מדבר שעה כזו עם האנשים הללו זה כמו שנה באוניברסיטה." 

 אני לא יודע כמה אנשים הצלחת לשכנע, אותי בטוח. רון ועליזה, הדרך בה ניהלתם את

המחלה היא דוגמה ומופת ואני חושב שגם היום שאנחנו יודעים מי מנצח הדרך שלכם היא 

 אתכם. לנהל הדרך הנכונה לנהל את האירוע ולא לתת לאירוע


